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南京医科大学文件
南医大校〔2018〕80号

关于印发《南京医科大学国际研究生毕业及学位授予基本条件》的通知
各研究生培养单位：
为进一步规范国际研究生毕业及学位授予工作，保证国际研究生培养质量，特制定《南京医科大学国际研究生毕业及学位授予基本条件》。现印发给你们，请从发文之日起遵照执行。

附件：南京医科大学国际研究生毕业及学位授予基本条件
南京医科大学

  2018年8月24日
南京医科大学国际研究生毕业及学位授予

基本条件
（2018年8月修订）
一、学术学位博士/硕士研究生毕业及学位授予基本条件
（1） 毕业基本条件
1.所有学位课程成绩合格，修满学分；
2.博士在校学习时间不超过6年，硕士在校学习时间不超过5年；
3.完成培养计划，通过中期考核；
4.完成学位论文，并通过学位论文评阅和答辩；
5.缴清所有费用。
（二）学位授予基本条件
1. 达到毕业基本条件；
2. 研究成果达到如下要求：
（1）博士：达到学术学位博士研究生的要求；在MEDLINE或SCI收录期刊上以第一作者发表至少1篇与学位论文相关的科研论著；学位申请人和导师的第一署名单位必须为南京医科大学。
（2）硕士：达到学术学位硕士研究生的要求；在MEDLINE或SCI收录期刊上发表至少1篇与学位论文相关的署名科研论著；学位申请人和导师的第一署名单位必须为南京医科大学。
3. 通过校学位评定委员会审议。
二、临床（口腔）医学专业学位硕士/博士研究生毕业及学位授予基本条件
1. 所有学位课程成绩合格，修满学分；

2. 博士在校学习时间不超过6年，硕士在校学习时间不超过5年； 

3. 完成培养方案中要求的临床科室轮转，临床工作量达到相应要求；

4. 通过临床能力（理论和技能）毕业考核；
5. 完成学位论文，并通过答辩；
6. 缴清所有费用；
7. 通过校学位评定委员会审议。
Graduation and Degree Application Requirements 

for International Postgraduates 

Nanjing Medical University

（Revised in August 2018）
I. Requirements for graduation and academic degree application for doctoral and master’s students

A. Requirements for graduation

Passing all the degree courses and earning credits as required

Completing the program within the required time (six years for a doctorate, five years for a master’s degree)

Fulfilling the requirements in the training plan and passing the interim assessment

Completing the dissertation and passing the dissertation review and defense
Full payment of tuition and fees

B. Requirements for degree application

Fulfilling the requirements for graduation.

Fulfilling the requirements for academic achievement as follows:

a) For a doctorate: fulfilling the requirements for an academic doctoral degree; one first-authored publication relevant to the dissertation in the MEDLINE or SCI journals; using Nanjing Medical University as the applicant’s and supervisor’s primary affiliation

b) For a master’s degree: fulfilling the requirements for an academic master’s degree; one publication relevant to the dissertation in the MEDLINE or SCI journals; using Nanjing Medical University as the applicant’s and supervisor’s primary affiliation

Approval by the NMU Academic Degree Committee
II. Requirements for graduation and master’s/doctoral degree application in clinical/stomatological medicine 

Passing all the degree courses and earning credits as required.

Completing the program within the required time (six years for a doctorate, five years for a master’s degree).

Completing the clinical rotations and clinical practice hours as stipulated in the training plan

Passing the clinical theory and practice ability assessment
Completing the dissertation and passing the defense
Full payment of tuition and fees

Approval by the NMU Academic Degree Committee
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